
Finančná komisia 

 Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
 

 

 

Košice: 28.11.2014 

Číslo: 1696/2014/OF-32734 

Vybavuje: Ing. Mária Karafová 
e-mail: Maria.Karafova@vucke.sk  

Telefón: 055/7268 210  

Fax: 055/7268 149 
 

 

ZÁPISNICA 

zo 6. zasadnutia Finančnej komisie  Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 28.11.2014 

 

PROGRAM ROKOVANIA: 

 
1. Otvorenie zasadnutia 

2. Pravidlá kontrolnej činnosti Útvaru hlavného kontrolóra Košického samosprávneho 

kraja 

3. Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2015 – 2017 

4. Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického samosprávneho 

kraja v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja        

č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov 

5. Zásady hospodárenia s majetkom Košického samosprávneho kraja 

6. Návrh VZN KSK, ktorým sa mení a dopĺňa VZN KSK č. 18/2012 o poskytnutí 

finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku základným umeleckým školám, 

jazykovým školám a školským zariadeniam v znení VZN KSK č.1/2014 

7. Zmena názvu obchodnej spoločnosti Nová nemocnica Michalovce, a. s. na Nemocnica 

novej generácie Michalovce, a. s., nepeňažný vklad Košického samosprávneho kraja a 

návrh stanov obchodnej spoločnosti Nemocnica novej generácie Michalovce, a. s. 

8. Dodatok k Zmluve o dočasnom prevode akcií 

9. Informatívna správa o činnosti pracovnej skupiny pre prípravu Regionálnej 

integrovanej územnej stratégie 

10. Informácia o realizovaných stavbách na cestách II. a III. triedy v Košickom kraji z 

ROP 

11. Informatívna správa o programe Terra Incognita 

12. Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na 

I. polrok 2015 

13. Plán úloh Finančnej komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na I. 

polrok 2015 

14. Rôzne 

15. Záver zasadnutia 
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K bodu č. 1 
Vyjadrenie: 

Ing. Pavol Bečarik ospravedlnil neprítomnosť na komisii predsedu finančnej komisie            

Ing. Jozefa Buriana.  

Do bodu „Rôzne“ navrhol doplniť materiál „Návrh dodatku č. 1 k Zriaďovacej listine 

príspevkovej organizácie Správa ciest Košického samosprávneho kraja“, ktorý bude 

predmetom rokovania Zastupiteľstva KSK. Upozornil na zmenu názvu materiálu pod bodom 

č. 7 rokovania finančnej komisie „Zmena názvu obchodnej spoločnosti Nová nemocnica 

Michalovce, a. s. na Nemocnica novej generácie Michalovce, a. s., nepeňažný vklad 

Košického samosprávneho kraja a návrh stanov obchodnej spoločnosti Nemocnica novej 

generácie Michalovce, a. s.“ na „Schválenie úkonov súvisiacich so založením akciovej 

spoločnosti a výstavbou novej nemocnice v Michalovciach“ a dal hlasovať o programe 

zasadnutia finančnej komisie. 

 

Hlasovanie č. 1: 

Prítomní: 14 

Za: 14 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

K bodu č. 2 
Vyjadrenie: 

Materiál „Pravidlá kontrolnej činnosti Útvaru hlavného kontrolóra Košického samosprávneho 

kraja“ členom komisie uviedol Ing. Ľubomír Hudák, hlavný kontrolór. 

Na otázky poslanca Ing. Trnku odpovedal Ing. Hudák. 

 

Uznesenie č. 46: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie č. 2: 

Prítomní: 14 

Za: 13 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 

 

 

 

K bodu č. 3 
Vyjadrenie: 

Ing. Karafová, vedúca odboru financií, uviedla materiál „Návrh rozpočtu Košického 

samosprávneho kraja na roky 2015 – 2017“. Na otázky členov komisie odpovedala Ing. 

Karafová a Ing. Bernát. 

Na požiadanie poslanca Ing. Trnku mu bol zaslaný prehľad o vývoji celkového dlhu KSK 

a zároveň mu bola oznámená výška prevzatých záväzkov z NsP zrušených príspevkových 

organizácií - 250 mil. SK /8,3 mil. €/. Zároveň na jeho návrh bude predložený prehľad 

o vývoji celkového dlhu KSK všetkým poslancom na rokovanie Zastupiteľstva KSK dňa 

15.12.2014. 

  

 

 

https://dz.vucke.sk/sites/dz/Lists/Komisie/Material.aspx?matID=2644&source=https%3a%2f%2fdz.vucke.sk%2fsites%2fdz%2fdefault.aspx
https://dz.vucke.sk/sites/dz/Lists/Komisie/Material.aspx?matID=2644&source=https%3a%2f%2fdz.vucke.sk%2fsites%2fdz%2fdefault.aspx
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Uznesenie č. 47: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie č. 3: 

Prítomní: 14 

Za: 13 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 

 

 

 

K bodu č. 4 
Vyjadrenie: 

Materiál „Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického 

samosprávneho kraja v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho 

kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov“ uviedla Ing. 

Karafová, vedúca odboru financií. 

Na otázky poslanca Ing. Trnku odpovedala Ing. Karafová.  

 

Uznesenie č. 48: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie. 

 

Hlasovanie č. 4: 

Prítomní: 14 

Za: 13 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 

 

 

 

K bodu č. 5 
Vyjadrenie: 

Ing Šebeňová, vedúca odboru správy majetku, odprezentovala členom komisie materiál 

„Zásady hospodárenia s majetkom Košického samosprávneho kraja“. 

 

Na návrh členov komisie Ing. Kokardu a p. Rečku finančná komisia odporúča: 

„Pri predaji majetku KSK z dôvodu osobitného zreteľa nad 40 tis. € zakotviť do kúpnej 

zmluvy predkupné právo - spätne odkúpiť majetok v prípade, ak nebude dodržaný účel 

predaja.“ 

 

Hlasovanie č. 5 za uvedený návrh: 

Prítomní: 14 

Za: 13 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 

 

Člen komisie JUDr. Gaura mal pripomienku k nájmu majetku na dobu neurčitú a navrhol        

v § 7 ods. 1) predkladaného návrhu vynechať „spravidla“. 
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Hlasovanie č. 6 za uvedený návrh: 

Prítomní: 14 

Za: 5 

Proti: 5 

Zdržal sa: 4 

 

Návrh nebol komisiou schválený. 

 

Člen komisie JUDr. Gaura mal ďalšiu pripomienku k výpožičke majetku KSK a navrhol 

doplniť v § 8 ods. 1) „s výnimkou subjektov založených na podnikanie za účelom 

dosahovania zisku“. 

 

Hlasovanie č. 7 za uvedený návrh: 

Prítomní: 14 

Za: 14 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Hlasovanie č. 8 za celý materiál so schválenými pripomienkami: 

Prítomní: 14 

Za: 12 

Proti: 0 

Zdržal sa: 2 

 

Uznesenie č. 49: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť                                

s pripomienkami. 

 

 

 

K bodu č. 6 
Vyjadrenie: 

Materiál „Návrh VZN KSK, ktorým sa mení a dopĺňa VZN KSK č. 18/2012 o poskytnutí 

finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku základným umeleckým školám, jazykovým 

školám a školským zariadeniam v znení VZN KSK č.1/2014“ členom komisie uviedol Ing. 

Marcel Eperješi z odboru školstva. 

 

Uznesenie č. 50: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie č. 9: 

Prítomní: 14 

Za: 14 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
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K bodu č. 7 
Vyjadrenie: 

JUDr. Peter Nemec z právneho odboru  oboznámil členov komisie s materiálom „Schválenie 

úkonov súvisiacich so založením akciovej spoločnosti a výstavbou novej nemocnice 

v Michalovciach“ a doplnila ho Ing. Darina Šebeňová, vedúca odboru správy majetku. 

 

Uznesenie č. 51: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie č. 10: 

Prítomní: 14 

Za: 12 

Proti: 0 

Zdržal sa: 2 

 

 

 

K bodu č. 8 
Vyjadrenie: 

Ing. Ondrej Bernát, riaditeľ Úradu KSK a JUDr. Peter Nemec z právneho odboru uviedli 

materiál „Dodatok k Zmluve o dočasnom prevode akcií“ a zároveň odpovedali na otázky 

členov komisie. 

 

Uznesenie č. 52: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie č. 11: 

Prítomní: 14 

Za: 12 

Proti: 0 

Zdržal sa: 2 

 

 

 

K bodu č. 9 
Vyjadrenie: 

Materiál „Informatívna správa o činnosti pracovnej skupiny pre prípravu Regionálnej 

integrovanej územnej stratégie“ uviedol Ing. Imrich Fülӧp, vedúci odboru regionálneho 

rozvoja, plánovania a implementácie projektov a zároveň odpovedal na otázky členov 

komisie. 

 

Uznesenie č. 53: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie. 

 

Hlasovanie č. 12: 

Prítomní: 14 

Za: 14 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
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K bodu č. 10 
Vyjadrenie: 

Materiál „Informácia o realizovaných stavbách na cestách II. a III. triedy v Košickom kraji 

z ROP“ uviedol členom komisie Ing. Ladislav Olexa, PhD., vedúci odboru dopravy. 

Na otázky členov komisie Ing. Kokardu, p. Rečku a Ing. Ivána odpovedali Ing. Olexa a Ing. 

Karafová. 

 

Uznesenie č. 54: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie. 

 

Hlasovanie č. 13: 

Prítomní: 14 

Za: 14 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

K bodu č. 11 
Vyjadrenie: 

K materiálu „Informatívna správa o programe Terra Incognita“ bola prizvaná riaditeľka 

Kultúrneho centra KSK JUDr. Lenka Vargová Jurková, riaditeľka. K materiálu nemali 

členovia komisie pripomienky. 

 

Uznesenie č. 55: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie. 

 

Hlasovanie č. 14: 

Prítomní: 14 

Za: 14 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

K bodu č. 12 
Vyjadrenie: 

K materiálu „Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho 

kraja na I. polrok 2015“ nemali členovia komisie pripomienky. 

 

Uznesenie č. 56: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie č. 15: 

Prítomní: 14 

Za: 14 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
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K bodu č. 13 
Vyjadrenie: 

K materiálu „Plán úloh Finančnej komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na 

I. polrok 2015“ nemali členovia komisie pripomienky 

 

Uznesenie č. 57: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie č. 16: 

Prítomní: 14 

Za: 14 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

K bodu č. 14 
Vyjadrenie: 

K materiálu „Návrh dodatku č. 1 k Zriaďovacej listine príspevkovej organizácie Správa ciest 

Košického samosprávneho kraja“ uviedol vedúci odboru dopravy Ing. Ladislav Olexa, PhD. 

Nemali členovia komisie žiadne pripomienky. 

 

Uznesenie č. 58: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie č. 17: 

Prítomní: 14 

Za: 14 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

 

 

K bodu č. 15 
Ing. Bečarik ukončil zasadnutie a poďakoval členom komisie za prítomnosť. 

 

 

 

 

 

 

 

 

...................................................... 

Ing. Mária Karafová 

tajomník komisie 

...................................................... 

Ing. Jozef Burian 

predseda komisie 

 

https://dz.vucke.sk/sites/dz/Lists/Komisie/Material.aspx?matID=2644&source=https%3a%2f%2fdz.vucke.sk%2fsites%2fdz%2fdefault.aspx
https://dz.vucke.sk/sites/dz/Lists/Komisie/Material.aspx?matID=2644&source=https%3a%2f%2fdz.vucke.sk%2fsites%2fdz%2fdefault.aspx

